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Abstract (en)
In a method for controlling the armature movement of a switching magnet, in particular of electromagnets for actuators of internal-combustion
engines, it is intended to reduce considerably the energy and material consumption. This is achieved in that the coil current of the electromagnet
is linearly regulated before the expected impact of the magnetic armature on the pole surface. The impact of the magnetic armature on the pole
surface of the electromagnet preferably occurs in this case during the linear regulation. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Steuerung der Ankerbewegung eines Schaltmagneten, insbesondere von Elektromagneten für Stellglieder von
Brennkraftmaschinen, soll der Energie- und der Materialbedarf erheblich herabgesetzt werden. Dies wird dadurch erreicht, daß der Spulenstrom des
Elektromagneten vor dem erwarteten Auftreffen des Magnetankers auf der Polfläche linear geregelt wird. Vorzugsweise erfolgt dabei das Auftreffen
des Magnetankers auf der Polfläche des Elektromagneten während der linearen Regelung.
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